
P R O T O K Ó Ł Nr X X X I V 14 
zwyczajnej sesji Rad) Gminy w Siennie) 

odbytej w dniu 04 wrześn ia 2014 r. 

Obrad\' rozpoczęto o godz. 9 ' , a zakończono o godz. 16 . 
Na ogólną liczbę 15 radnych, udział wzięło 14 tj. 93 % składu Rady wg załączonej listy obecności. 
Spoza sk ładu Rady w sesji uczestniczyli: 
1. Pan Grzegorz Zieliński - Wójt Gminy 
2. Pan Andrzej Gawłowski - Zastępca Wójta 
3. Pani Małgorzata Pańczak - Sekretarz Gminy 
4. Pani Danuta Zwierz. - Skarbnik Gminy 
5. Pani Agnieszka Ij.ścińska - Radca Prawny Urzędu Gminy 
6. Pani Małgorzata Podstawka - etyr. ZS Siennica 
7. Pani Anna Duszczyk - dyr. ZS Żaków i UKS ..Berek"' 
X. Pani Elżbieta Goździk - dyr. PSP Siennica 
9. Pani Maria Żukowska - dyr. PSP Slarogród 
10. Pani Maria Makos - dyr. PSP Grzebowilk 
11. Pani Edyta Górska - dyr. Gminnego Przedszkola 
12. Pan Stanisław Domański - Kierownik Obiektów Sportowych 
13. Ks. Robert Pogorzelski - PKS ..Life" 
14. Pani Klżbicta Jurkowska - dyr. GBP w Siennicy 
oraz 25 sołtysów /przewodniczących rad sołeckich/ wg załączonej listy obecności . 

Proponowany p o r z ą d e k obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie z. działalności Wójta Gminy. 
4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia radnych. 
5. Sprawozdanie z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2014r. i realizacja bieżących zadań 

inwestycyjnych. 
6. Informacja dyrektorów szkół o: 

- wynikach pracy w roku szk. 2013/2014 
- planowanej organizacji roku szk. 2014/2015 

7. Rozwój sportu na terenie gminy: 
- funkcjonowanie hali sportowej 
- działalność klubów sportowych 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. Zdrowia. Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa 
Publicznego. 

9. Podjęcie uchwal w następujących sprawach: 
• zmian w Uchwale Nr XXIX.0007.227.201 3 Rady Gminy w Siennicy z dnia 19 grudnia 2013r. 

dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siennica na lata 2014-2024 
* zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
• zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania pod nazwą ..Utworzenie miejsca 

spotkań mieszkańców Pogorzeli i Nowej Pogorzeli" y\ ramach PROW na lata 2007-2013 
• zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania pod nazwą ..Budowa miejsc 

postojowych i chodnika w miejscowości Starogród" w ramach działania 413 Wdrażanie 
lokalnych strategii rozwoju PROW na lata 2007-2013 

• uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w* Rodzinie w Gminie Siennica na lata 2014-2019 

• wyrażenia zgody na wzniesienie i lokalizacje pomnika poświęconego pamięci Św. Jana Pawła II 
• wy rażenia zgody na sprzedaż udziału w nieruchomości położonej we wsi Siodło 
• wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej we wsi Wojciechówka 
10. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i ośyyiadczenia radnych. 
11. Sprawy różne i wolne wnioski. 
12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
13. Zamknięcie sesji. 



Ad. pkt 1 
Otwarcia sesji dokona! Przewodniczący Rady Gminy - Pan Wi to ld Sokół, witając wszystkich 
uczestników obrad. 
Ha podstawie list) obecności radnych Pan Przewodniczący stwierdził, że obrady ora/ podejmowane 
uchwał) będą prawomocne. 

Ad . pkt 2 

Porządek obrad zosta! jednogłośnie przyjęty. 

\ d . pkt 3 
Sprawozdanie z działalności Wój ta Gminy za okres od 27 czerwca do 04 wrześn ia 2014r. 

(Sprawozdanie w załączeniu) 

Pan Marek Soćko zapytał o plany związane / równiarką. 
Pan Wójt wyjaśnił, że trzeba zobaczyć jaki kos/t naprawy będzie i czy będzie się to nam opłacało. 
Drogi porównuje obecnie Pan Zawadka. W przyszłym tygodniu będzie destrukl rozwożony 
w Pogorzeli i Nowej Pogorzeli. 
Pani Hanna D ą b r o w s k a zapyta al jaka będzie zasada równania dróg. które będą w 1 kolejności. 
chodzi jej tutaj o drogę Nowy Zglcchów Swięlochy Swoboda. 
Pan Wójt poinformował, że ta droga jest priorytetowa i będzie porównana. 
Pan Stanisław Maj szyk poinformował, ze u nich był objazd ul. Wiśniowa i Graniczną oraz 
ul. Długa zostały mocno rozjeżdżone i wymagają równania. 
Pan Wójt wyjaśnił, ze ul. Graniczna i Wiśniowa były równane, a na ul. Długą będzie wożony 
destrukl. 
Pan Józef Kopa zapytał, co sic będzie dalej działo z pomieszczeniem po kawiarence internetowej? 
Pan Wójt wyjaśnił, że Gminna Biblioteka przejmie to pomieszczenie, a co ze sprzętem to decyzja 
OSP Siennica. 
Pani Elżbieta Jurkowska poinformowała, ze w pomieszczeniu po wiosce internetowej Gminna 
Biblioteka chce zrobić centrum kompetencji. 
Ad . pkt 4 
Interpelacje, wnioski i oświadczenia radnych. 
Pan Ryszard Ł u b k o w s k i jako jeden ze współorganizatorów podziękował Radzie Gminy, 
pracownikom gminy, głównie Pani Sekretarz i Pani Elżbiecie Jurkowskiej za pomoc i organizację 
imprezy, która odbyła się pod koniec czerwca. Siennickie Spotkania Plenerowe. Impreza była 
udana, dzieci bardzo dobrze wypadły w swoich przedstawieniach. 
Pan Stanis ław .VI aj szyk poruszył sprawę subwencji dla dzieci niepełnosprawnych w PSP Nowa 
Pogorzel, czy RIO w Siedlcach ustosunkowało się do lego problemu? 
Pan Józef Kopa poruszy! sprawę dowodociągowywania gminy - będzie robione na ul. Ogrodowej 
i do sadu. wykluczamy działki niezabudowane i robimy tylko tam. gdzie są budynki plus ludzie 
z. sadu. Wniosek o zwiększenie tempa prac tego zadania, aby wszystko szybciej się działo. 

Ad . pkt 5 
Sprawozdanie z realizacji budże tu gminy za 1 pół rocze 2014r. i realizacja bieżących zadań 
inwestycyjnych p rzeds t awi ł Pan Wój t . 

(Sprawozdanie w załączeniu) 

Pan Przewodn iczący - przedstawił uchwalę Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr Si.331.2014 
z. dnia 29 sierpnia 2014r. w sprawie opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Siennica informacji 
o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2014 roku. 

(Uchwala w załączeniu) 

Pani Hanna D ą b r o w s k a podziękowała za modernizację świetlicy wiejskiej. Dwa lata temu chciał 
tundusz solecki przeznaezye na chodniki przy drodze powiatowej i nie dostałam na to zgody, 
a droua jest w stanie fatalnym. W tym roku do mostu będzie robiona do Siennicy, w powiecie każda 



gmin;:.dokłada do inwestycji powiatowych, które są robione w danej gminie, a u nas Wójt dokłada 
do drugi o znacznie mniejszym znaczeniu niż nasza, chodzi o drogę w Starogrodzie przy cmentarzu. 
Pan Wójt wyjaśnił, że realizujemy to co jest możliwe. Rada Powiatu wczoraj dołożyła środków na 
drogę Siennica - Zgłcchów. trwa też projekt na drogę przez Zglechów i dalej, zobaczymy czy 
będzie aplikacja o środki zewnętrzne. Mieszkańcy StarOgrodu i Nowego Starogrodu przeznaczyli 
swój fundusz sołecki z ostatnich 2 lat na projekt tej drogi. Pojawiła sic szansa pozyskania środków 
z. „Odnowy miejscowości" i je dostaliśmy, len projekt w Starogrodzie to jest szansa na wykonanie 
drogi Starogród Borówek i to będzie nasz wkład w la inwestycje. 
Pan .Stanisław Maj szyk stwierdził, ze tutaj pani radnej chodziło o to. że inwestuje sic fundusz 
sołecki w nie swoje sprawy. To jest łamanie prawa. Możemy inwestować we własnym gruncie 
i własne rzeczy. 
Pani Bogusława Kulka (sołtys wsi S t a r o g r ó d ) poinformowała, że drogę do Majdanu zaczęliśmy 
dawno temu i jeszcze jest nieskończona, a pani radna ma pretensje o drogę przy cmentarzu, a to my 
powinniśmy mieć pretensje, ze ta droga do Majdanu nie jest skończona. 
Pąn Wójt wyjaśnił, ze git) gruntów jest w rękach parafii i gminy, więc nic ma tutaj łamania prawa. 
Parafia użycza nam na 10 lat. 
Pani Hanna D ą b r o w s k a stwierdziła, ze gmina nic jest przygotowana na takie inwestycje 
finansowe, jest problem z budżetem na ten rok i na kolejny, a tu laka inwestycja. 
Pan Wójt poinformował, ze zainwestowaliśmy w chodnik w Siennicy 111 i to będzie nasz wkład 
w drogę powiatową: 
Pan Marek Soćko zapytał, czy nie jest ważniejszy most w Kulkach, na który nie mamy 300 tys. zł. 
a tu 1X0 tyś. zł na to mamy? 
Pan Zas tępca Wój ta stwierdził, że u każdego inwestycje są ważne , w Starogrodzie robimy 
chodnik i zatoczkę i to jest nasz wkład w drogę, którą zrobi powiat do Borówka. 
Pan Józef Kopa stwierdził, ze ta droga w Starogrodzie to nie jest strategiczna dla naszej gminy, ale 
dla ludzi ze Starogrodu tylko. W tej chwili ta inwestycja nie jest konieczna, a dlaczego parafia nie 
wystąpiła z. takim wnioskiem'? 
Pan Wójt wyjaśni!, że projekt przewiduje zabezpieczenie muru cmentarza. Nie jest lekko uzyskać 
pieniądze zewnętrzne. 
Pan Tomasz Lorens stwierdził, ze u nas też to zadanie jest potrzebne, tam dzieci i dorośli 
przechodzą i chodnik jest potrzebny. 

Ad . pkt 6 
informacje o wynikach pracy w ubiegłym roku szkolnym oraz planowanej organizacji roku 
szk. 2013/2014 p rzeds t awi ł a Pani Edyta G ó r s k a - Dyrektor Gminnego Przedszkola 
w Siennicy. 

(Materiał w załączeniu) 

Informacje o wynikach pracy w ubieg łym roku szkolnym oraz planowanej organizacji roku 
szk. 2013/2014 p rzeds t awi ł a Pani Elżbie ta Goźdz ik - Dyrektor PSP w Siennicy. 

(Materiał w załączeniu) 

Informacje o wynikach pracy w ubieg łym roku szkolnym oraz. planowanej organizacji roku 
szk. 2013/2014 p rzeds t awi ł a Pani M a r i a Ż u k o w s k a - Dyrektor PSP w Starogrodzie. 

(Materiał w załączeniu) 

Informacje o wynikach pracy w ubieg łym roku szkolnym oraz planowanej organizacji roku 
szk. 2013/2014 przeds tawi ła Pani Mar i a Makos - Dyrektor PSP w Grzebowi lku . 

(Materiał w załączeniu) 
informacje o wynikach pracy w ubieg łym roku szkolnym oraz planowanej organizacji roku 
szk. 2013/2014 p rzeds tawi ł a Pani Anna Duszczyk - Dyrektor ZS w Zakowie. 

(Materiał w załączeniu) 

Informacje o wynikach pracy w ubieg łym roku szkolnym oraz. planowanej organizacji roku 
szk. 2013/2014 przedstaw iła Pani M a ł g o r z a t a Podstawka - Dyrek tor ZS w Siennicy. 

(Materiał iv załączeniu) 



pkt 7 
\[>! n u o/danie / dzia ła lności I K S „Berek'? p rzeds tawi ła Patii Anna Duszczyk - dyr ZS 
Żaków 

(Sprawozdanie w zah/czeniu) 
Sprawozdanie / działalności PKS „Ki ło" przeds tawi ł ks. Robert Pogorzelski - prezes w/w 
klubu. 

(Sprawozdanie w załączeniu) 
Sprawozdanie /. funkcjonowania hali sportowej przedstawi! Pan Stanis ław Domańsk i -
Kierownik Obiektów Sportowych. 

(Sprawozdanie w załączeniu} 
Pan Piotr Rosik zapytał o umowy za wynajem hali. czy są one zawierane'.' 
Pan Stanisław Domańsk i wyjaśnił, że nie bardzo wie jak sporządzić taką umowę , bo jeśli drużyna 
ma urnowe i nie przyjdzie to czy oni mają płacić. Musi się zastanowić jak rozwiązać niektóre 
sprawy i pomyśleć nad umowami. 

\ d . pkt 8 
Sprawozdanie z dzia ła lności Komis j i Edukacji , Zdrowia , Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa 
Publicznego przeds tawi ła Pani Bożena Hardej - P rzewodn icząca w/w Komis j i . 

(Sprawozdanie w załączeniu/ 

Pan Wójt odniósł sic do sprawy kustosza muzeum w ZS Siennica - Pan Tadeusz Gnoiński 
otrzymał propozycje pracy na umowę-zlecenie, ale on chciał tak jak dotychczas, czyli na część etatu 
nauczyciela. Może trzeba ponowić rozmowy. 

Radna Pani Urszula Krupa opuściła salę obrad, obecnych jest 13 radnych} 
A d . pkt 9 
• Uchwała Nr XXXIV.0007.275.2014 Rady Gminy w Siennicy z dn. 04.09.2014r. w sprawie 

zmian w Uchwale Nr XXIX.0007.227.2013 Rady (.miny w Siennicy z dnia 19 grudnia 
2013r. dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej ( .miny Siennica na lata 2014 - 2024 

Dyskusja: 
Pan Józef Kopa poruszył sprawę chodników i miejsc postojowych przy cmentarzu w Starogrodzie 
- zapytał kiedy był złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego, wiedział Pan, ze jesteśmy 
/. Komisją budżetu przeciwni tej inwestycji. Glosowaliśmy za drogą w Starogrodzie. ale nie za 
parkingami. Powinien nas Pan poinformować o zamiarze podpisania umowy na to zadanie 
Pan Wójt wyjaśnił, iż podjęliście Państwo uchwałę o aktualizacji Planu Odnowy Starogrodu. a za 
tym idzie podjęcie kolejnych działań. W kwietniu nie miałem informacji o tej umowie, dodatkowo 
była tez. zmiana proboszcza w Starogrodzie. 
Pan Józef Kopa zaproponował, aby odłożyć te uchwały do czasu. aż. Komisja Budżetu nie zbada 
tej sprawy. 
Pan Wój t wyjaśnił, że nie przekroczył swoich kompetencji w tej sprawie. 
Pan Tomasz Lorens stwierdził, że do tej por) nie było żadnego problemu, możecie zrezygnować 
równie dobrze z innych inwestycji, aby na przykład zrobić most w Kulkach. 
Pani Hanna D ą b r o w s k a stwierdziła, że tutaj jest dofinansowana droga, gdzie jest mniej używana 
niż. nasza Swiętocliy-Zglechów. U nas droga Zgłcchów - Siennica jest obiecana już od 10 lat 
i nadal nic się nie dzieje, a ta droga jest bardzo ważna, gmina powinna współpracować z powiatem. 
Od Pana Solonka dowiedziałam się. że chodniki będą jeśli będzie dofinansowanie z. gminy. 
Pan Wójt wyjaśnił, że to nie ode mnie zależy jaki zakres będzie robiony, to zależy od Zarządu 
Dróg Powiatowych. Wiele też będzie zależało od nowej Rady. aby podtrzymała dotychczasowe 
decyzje obecnej Rady. 
Pan Stanis ław Maj szyk zaproponował zrobienie dodatkowej sesji, tylko takiej objazdowej, aby 
wszyscy zobaczyli inwestycje z tej kadencji i podejmiemy decyzje co do inwestycji w Starogrodzie. 
Pani Hanna D ą b r o w s k a zupy tata. czy te pieniądze na Starogród na drogę to można ugrać, że to też. 
będzie wkład w naszą drogę. 
Pan Wójt stwierdził, że jeśli dalej będzie Wójtem to postara się o wykonanie tej drogi Siennica-
Zglechów. 
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Pan Bogusław Niemirka stwierdził, że m\ n i c jesteśmy radnymi danej miejscowości, ale całej 
gminy. / . przykrością słyszy, że są drogi Ważniejsze i mniej ważne i także miejscowości . Jeśli jest 
możliwość dofinansowania zewnętrznego to korzystajmy z tego. Wójt ma też. swoje kompetencje 

nie zawsze musi konsultować sic z Radą. 
Pan Tomasz Lorens stwierdził, ze nawet jeśli przerwiemy obrady i przesuniemy na jutro to jaki to 
będzie miało cel. skoro juz wszystko jest przygotowane. 
Pani Hanna D ą b r o w s k a stwierdziła, ze nasz. błąd polega na tym. iż my działamy od szczegółu do 
ogółu i jeśli trafia sic możliwość dofinansowania zewnętrznego to korzystajmy. Czy na ternie 
gminy nie ma inwestycji ważniejszych? Przegłosowaliśmy poprawki do Planu Odnowy Starogrodu. 
ale to nie znaczy, że trzeba to natychmiast robić. 
Pan Bogusław Niemirka stwierdził, że nikt nie będzie wchodził w porozumienia z powiatem 
i gmina, bo zbliżają sic wybory i wszystko może się zmienić. 
Pąn Józef Kopa stwierdził, ze widać jaką mamy kondycję finansową gminy, a tu za placami Rady 
podejmuje się takie decyzje. Dlaczego parafia nie mogła złożyć takiego wniosku, a gmina tylko 
p o m ó c 0 

Pani Bożena Hardej stwierdziła, że widzi tutaj ciągłe wyrywanie pieniędzy, przez te 4 lata nie 
stworzyliśmy zgranego zespołu, nie udało nam się tego wykonać. My jesteśmy niedoinformowani, 
brak kontaktu między Rada a Wójtem. 
Pan Zas tępca Wój ta poinformował, że realizowaliśmy projekty na obcych gruntach, 
lip. w Dąbrowie i nie było problemu, a ul. Kolbielskiej wykonaliśmy chodniki, a powiat nakładkę 
asfaltową. Powiat zazwyczaj wykonuje zadania 50/50. a tutaj zrobił wyjątek. Kolejna sprawa to 
chodniki w Grzebowilku i Katach, gdzie nie było problemu. Plan Odnowy był zmieniony pod 
złożony wniosek, o tym Państwo byli informowani, uchwałą Rady Gminy zmieniliście ten Plan 
i nagle trwa targ o to. że my mamy to robić w Starogrodzie. Państwo będziecie decydować , ale jeśli 
zrezygnujemy z zewnętrznych środków, to będziemy ewenementem, a do 2017 roku nie będzie 
środków. 
Pan Stan is ław Majszyk stwierdził, że to co Pan wspomniał to były inne realia, inny budżet. Tó co 
się dzieje w oświacie to będzie jeszcze gorzej. W Starogrodzie chcemy szkołę utrzymać i dwie 
drogi zrobić, zaciągniemy kredyt i go spłacimy, ale pętla się zaciska. Koniec roku będzie trudny. 
Tak słabego budżetu to ja nie pamiętam, a takie niedoinformowanie to też trwa długo, za wójtów 
Michalika i Koseskiego tego nie było. 

Glosowanie nad uchwa łą : 
za - 6 głosów 

przeciw - 5 głosów 
w str/ . się - 2 glosy 

" Uchwalą Nr XXXI¥.1)007.276.2014 Rady Gminy w Siennicy z dn. 04.09.2014r. w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2014 r. - została podjęta w wyniku glosowania: 

za - 6 głosów 
przeciw - 5 głosów 
wstrz. się - 2 głosy 

• Uchwala Nr XXXIV.0007.277.2014 Rady Gminy w Siennicy z dn. 04.09.2014r. w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki na w y p r z e d z a j ą c e finansowanie zadania pod n a z w ą „Utworzen i e 
miejsca s p o t k a ń mieszkańców Pogorzeli i Nowej Pogorzeli" w ramach PROW na lata 
2007 - 2013 - została podjęta w wyniku glosowania: 

za - 13 głosów 
przeciw - 0 głosów 

wstrz. się - 0 głosów 

• Uchwala Rady ( iminy w Siennicy z dn. 04.09.2014r. w sprawie zac iągn ięc ia pożyczki na 
wyprzedza jące finansowanie zadania pod n a z w ą „ B u d o w a miejsc postojowych i chodnika. 
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w miejscowości Starogrótł" w ramach dz ia łan ia 413 W d r a ż a n i e lokalnych strategii rozwoju 
PROW na lata 200' - 2013 

Pan Józef Kopa zapytał, dlaczego parafia nie złóż) la sama wniosku'? 
Pan Wójt wyjaśnił, że la parafia jest za mała i biedna. aby wystąpić / takim wnioskiem. 

(•losowanie nad uchwala: 
za - () głosów 

przeciw - 5 głosów 
w strz. sic - 2 głosy 

Uchwała nic uzyskała, wymaganej dla tego typu uchwal, bezwzględne/ większości głosów, dlatego 
nie została przyjęła. 

* Uchwala Nr XXXIV.0007.278.2014 Rady Gmin) w Siennicy z dn. 04.09.2014r. w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Przec iwdz ia ł an ia Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie w ( .minie Siennica na lata 2014-2019 - została podjęta 
jednogłośnie. 

• Uchwała N r X X X 1 \ .0007.279.2014 Rady Gminy w Siennicy z dn. 04.09.2014r. w sprawie 
wyrażen ia zgody na wzniesienie i lokal izację pomnika poświęconego pamięc i Św. .Jana 
Pawia 11 - z o s t a ł a podjęta jednogłośnie. 

« Uchwala Nr XXXIV.0007.280.2014 Rady (.miny w Siennicy z dn. 04.09.2014r. w sprawie 
wyrażen ia zgody na s p r z e d a ż udzia łu w n ie ruchomośc i położonej we wsi Siodło - została 
podjęta jednogłośnie. 

• Uchwała N r XXXIV.0007.281.2014 Rady Gminy w Siennicy z dn. 04.09.2014r. w sprawie 
wyrażen ia zgody na s p r z e d a ż n i e ruchomośc i położonej we wsi Wojciechów ka - została 
podjęta jednogłośnie' 

Ad. pkt 10 
Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia radnych. 
Pani Skarbnik poinformowała, że w kwietniu Stowarzyszenie prowadzące szkole w Nowej 
pogorzeli zwróciło się z pismem o prawidłowe naliczanie dotacji na dzieci niepełnosprawne w ich 
szkole. 25 maja hr Pan Wójt odpowiedział na to pismo wyjaśniając, że dotacja naliczana jest 
prawidłowo, podpierał się opinią RIO Opole, dotacja ta naliczana jest jako ogólny koszt na dziecko. 
Wysłaliśmy pismo do Ministerstwa Edukacji Narodowej o interpretację. MEN przysłało nam 
odpowiedz, gdzie wiążąca był ze stanowiskiem gminy, czyli gmina prawidłowo naliczała dotację. 
Pismo z M E N otrzymało również stowarzyszenie. 

Rada Gminy przegłosowała jednogłośnie wniosek radnego Pana Jozefa Kopy, aby zobowiązać 
Wójta do zakończenia wodociągowania gminy do końca listopada. 

Vd. pkt 11 
Sprawy różne i wolne w nioski: 
Pan Piotr Rosik poruszył sprawę oznakowania mostu w Kulkach, trzeba go zabezpieczyć 
i przygotować plan działania odnośnie jego naprawy. 
Pani Hanna D ą b r o w s k a zapytał, jak wygląda sprawa mostu w Zglechowie? 
Pan Wójt poinformował, że w końcu września będzie można naprawić ten most. Przedstawił 
wniosek o sesję nadzwyczajna w dniu dzisiejszym, chodzi o uchwale w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki na budowę miejsc postojowych i chodnika w Starogrodzie. 
Pan Przewodniczący poinformował wszystkich radnych, że po tej sesji będzie krotka przerwa. 
a później rozpocznie się sesja nadzwyczajna, około godz. 16M ). 
Pan Piotr Rosik zapytał o hydranty w gminie, czy są oznakowane i sprawne? 
Pan Wójt wyjaśnił, ze większość jest oznakowana, ale czy są sprawne to już z tym jest problem, bo 
musimy mieć papiery na to. 
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Ad. pkt 12 
Protokół Nr XXXl11 1 4 z sesji Rady ( i m i m w Siennicy odbytej w dniu 26 czerwca 2014 r. zosta! 
jednogłośnie przyjęty. 

Ul . pkt 13 
Dziękując wszystkim za udział w obradach. Pan Przewodniczący dokonał zamknięcia 
X X X I V zwyczajnej sesji Pady Gminy w Siennicy 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała; 
insp. ci 's Rady Gminy 

Ewa ( hwesiuk 
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